
 

 

BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie 
Algemene Zaken op donderdag 4 oktober 2018 (20.15 – 20.56 uur) 

 
Aanwezig: VVD: de heer Waterlander (voorzitter), de heer Tromp, PvdA: mevrouw Baron, 

mevrouw Ottens, CDA: de heer Hoekstra (vervangt mevrouw Rinkes),  FNP: de heer Eijer, GL: de 
heer Van der Honing, GB Heerenveen: de heer Van der Ven, D66: mevrouw De Vries, SP: de heer 
Van der Veen, CU: de heer Derks. 
 
Verder aanwezig: wethouder Broekhuizen 
 
Commissiegriffier: mevrouw Yska 

  
Afwezig:  voorzitter de heer Van der Woude, de heer Abma mevrouw Rinkes (CDA), mevrouw 
Rozema (GL) de heer De Swart (FNP), de heer Hartsuiker (HL) 
 
 
Deze vergadering is te beluisteren en te bekijken via de webcast:  

https://channel.royalcast.com/gemeenteheerenveen/#!/ 
 
1. Opening 
Voorzitter de heer Waterlander opent de vergadering. 
 
2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt vastgesteld. 
 
3a. Besluitenlijst van de openbare vergadering van 13 september 2018 
De besluitenlijst wordt vastgesteld. 
 
3b. Toezeggingen / LTA 
Geen opmerkingen. 

 

4. Mededelingen / ingekomen stukken 
Geen opmerkingen. 
 
5. Rondvraag 
Eijer (FNP): Krijgt steeds meer klachten over de parkeerautomaten.  
Wethouder Broekhuizen: was wethouder parkeren. In de nieuwe parkeervisie is opgenomen om de 

parkeerautomaten ‘bij de tijd te brengen”. Dit wordt aangepakt. Wanneer wordt gemeld aan de 
griffie. 
Mevrouw De Vries (D66): In de LTA staat fonds vitale kernen; moet in november naar commissie 
en raad. Klopt dat en wat wordt daar verwacht. 
Wethouder Broekhuizen weet niet wat hier wordt bedoeld. In de begroting is geld vrijgemaakt om 
de dorpen en het centrum aan te pakken. Griffie: onduidelijk wie dit op de LTA heeft gezet. Wordt 

verwijderd van de LTA. 
 

6. Beleidsplannen en Regionaal Risicoprofiel Veiligheidsregio Fryslân 
Van Der Honing (GL): Hoe staat het in Heerenveen met het beleidsveld personen met verward 
gedrag?  
Eijer (FNP) aanvullende vraag of de woningbouwvereniging 5 woningen voor dit type mensen 
beschikbaar stelt? 

Wethouder Broekhuizen: College komt met een brief waarin op al de vragen van de commissie een 
antwoord komt. Zal dan in een vergadering met de commissie stilstaan bij de Heerenveense 
situatie. 
Tromp (VVD):Hoe kan de raad aan de voorkant meegenomen worden in de evaluatie wet 
Veiligheidsregio’s? 
Wethouder Broekhuizen: Raad wordt betrokken bij de evaluatie. Komt er nog op terug hoe dat in 
het proces vorm gegeven gaat worden. 

Hoekstra (CDA): Huiselijk geweld staat in het beleidsplan, maar mist concretisering. Vraagt de 
wethouder om bij de GGD aan te geven dat dit een expliciet aandachtspunt is. 
Wethouder Broekhuizen: Hij zal daar aandacht voor vragen. 

Baron (PvdA): Informeert naar de vaccinatiecijfers van Heerenveen. 
Wethouder Broekhuizen: Heeft geen actuele cijfers van Heerenveen, maar als het wordt 
bijgehouden wordt het nagezonden. 

Tromp (VVD): Mist de toekomstverwachting bij verstoring telecommunicatie en ICT, terwijl het 
essentieel is bij de verstoring van de openbare orde. 
Wethouder Broekhuizen: Kan er geen inhoudelijk antwoord op geven. Misschien is het wat voor de 
raad om in de brief aan de VRF op te nemen.  



 

 

De commissie adviseert dit voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 
15 oktober 2018.  

 
7. Wijziging gemeenschappelijke regeling Veiligheidsregio Fryslân 

De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 15 
oktober 2018.  
 
8. Verzamelbesluit 2018-3 
Eijer (FNP) mist de Binckbank tour in het verzamelbesluit. 
Wethouder Broekhuizen: Klopt, dit had in het verzamelbesluit moeten staan. Wordt in het volgende  
verzamelbesluit meegenomen. 

 
De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 15 
oktober 2018.  
 
 
9. G1000 overeenkomst 

De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 15 
oktober 2018.  
 
10. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.56 uur. 
 
 

 
 


